
Referat fra baneudvalgsmøde den 15. januar 2024 

 

Til stede: Aage Siig Christensen,  Peter Tangaa, John Nellemann og Ester Kragh 

 

Ref. Ester Kragh 

 

Dagsorden: 

1. Orientering ved Aage 

2. Orientering ved Peter 

3. Sammensætning af baneudvalg 

4. Vinterens arbejde 

5. Input vedr. banen fra elitespillere 

6. Næste møde 

7. Evt. 

 

 

1. Der har ikke været afholdt bestyrelsesmøde siden generalforsamlingen, så der var ikke 

noget at orientere om. 

 

2. Peter orienterede om vinterens arbejde: Der laves dræn på hul 4 og hul 12. Stierne 

istandsættes, der skal laves en grøft på hul 13 inde mellem træerne, der kommer 

skraldespande op ved hul 1 og hul 18 med sortering, beplantningen omkring klubhuset skal 

ændres  

 

3. Sammensætningen af baneudvalget blev diskuteret. Man blev enige om at der ikke, med 

det nuværende aktivitetsniveau, er behov for en udvidelse af udvalget. 

 

4. Vinterens arbejde, se punkt 2 

 

5. Vi har modtaget input vedr. banen fra elitespillere. Forslagene blev gennemgået og vil blive 

taget med i Visionsplanen. 

 

6. Næste møde bliver den 25. marts kl. 10 

 

7. Evt. ingen bemærkninger 


